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Írásbeli kérdés

„2005, avagy a fesztiválok katasztrofális éve" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Bozóki András a Nemzeti Kulturális Örökség Miniszteréhez . A kérdésre a

választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország kulturális stratégiájának fontos elemei a fesztiválok, melyek nemcsak a kultúra
közvetítés lényeges eszközei, hanem hatásuk van az idegenforgalomra, a település és

régiófejlesztésre .

Két évvel ezelőtt még 2,8 milliárd forint állami támogatásban részesültek a fesztiválok, az
idén már csak 750 millió forintot kapnak a Nemzeti Kulturális Alapprogramtól .

A Gazdasági Minisztérium 2004-es felmérése szerint a rendezvények többsége az
államháztartás számára nyereséges és pótlólagos bevételt hoz . Őnök mindezt mégis figyelmen

kívül hagyják .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön szerint elegendő keretet biztosít-e a tárca a fesztiválok megrendezésére?

2 . Számíthatnak-e pótlólagos erőforrásokra a fesztiválok?

Őn szerint a fesztiválok számának csökkentése indokolt-e?

4. Hány fesztivált szűntetne meg? Melyeket?



Mi lett az eredménye a gazdasági és kulturális tárca által 2004 . szeptemberben
közösen meghirdetett regisztrációs pályázatnak? Hol publikálták az eredményt?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . május 25 .

Lásztovicza J n
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